



EIN TAG - EIN JAHR - EINE TIDE

ONE DAY - ONE YEAR - ONE TIDE

Die Kamera blickt auf das Weltnaturerbe Wattenmeer wie durch ein Fenster mit der immer gleichen Aussicht. Wo sich scheinbar nichts tut, passiert unglaublich viel: Beinahe unmerklich wird aus einem einzigen Tag ein ganzes Jahr. Ein faszinierendes filmisches Experiment.

The camera looks out at the Wadden Sea, a World Heritage site, as though through a window; the view is unchanging. Although nothing seems to be happening, an incredible amount is actually going on. Almost imperceptibly the course of a day changes into a whole year. A fascinating film experiment.

Alexandra Pohlmeier, 1960 in München geboren, schloss 1986 ihr Studium an der Hochschule für Film und Fernsehen in München ab und arbeitet seither als freischaffende Autorin, Regisseurin und Produzentin.

Alexandra Pohlmeier, born in Munich in 1960, finished her studies at Munich's University of Television and Film in 1986, and has worked since then as a freelance author, director and producer.

Deutschland 2016, 11 Min., ohne Dialog

R+B+K+P: Alexandra Pohlmeier

Do 2.11.

16:15h

CS7

TISCH UND BETT

TABLE AND BED

Stille oder Streit – etwas anderes gibt es in der Ehe von Jochen und Anne schon lange nicht mehr. Die lebensfrohe Anne haben die Jahre müde und stumm werden lassen. Sie reagiert nicht mehr auf die Ausraster ihres Mannes. Ihr Arbeitszimmer scheint ihr einziger Rückzugsort zu sein.

For a long time, Jochen and Anne's marriage has consisted of nothing but silence or arguments. Vivacious Anne has become tired and mute over time. She no longer reacts to her husband's tantrums. Her workroom seems to be her only place of refuge.

Der Film entstand im Rahmen des Bachelor-Studiengangs Multimedia Production an der FH Kiel in einer Projektgruppe von sechs Studierenden und ist für alle das Filmdebüt. Ergänzend zu nennen – Ton: Timo Plähn und Kameraassistent: Jan-Lukas Bichel.

Produced as part of the Bachelor's programme in multimedia production at Kiel University of Applied Sciences. This is the film debut for the project group of six students. Also due credit for sound: Timo Plähn and for camera assistance: Jan-Lukas Bichel.

Deutschland 2017, 6 Min., dt. OF

R: Jonathan Schulz B: Marie-Kristin König K: Karl Knobloch
D: Nele Hollinderbäumer (Anne), Manfred Thomsen (Jochen)
P: Nele Jo Thamsen, Fachhochschule Kiel

Fr 3.11.

22:15h

CS7